
Styremøte 2.nov. 2016 

Hos Mariann 

Tilstede: Oddleif, Morten, Hanne Sofie og Mariann. I tillegg Jane Marie Grethe  på sak 1. 

Ref. 5/16 

Sak 1 

Hestnestrimmen: Veldig vellykket. Rett over 400 personer. Arrangerer igjen!  

Overskudd: ca. 12 200 kr. Arrangere før høstferien neste år. Egne huskelister er skrevet. Mariann har 
disse på sin pc. 

Sak 2 

Lekeplassen på Lyngtangen. Styret må skrive under kontrakt med kommunen om at vi tar på oss 
vedlikeholdet, da vil lekeplassen bli satt på en liste for å bli oppgradert. Trine Sæstad, beboer på 
Lyngtangen, tar ansvar for vedlikeholdet nå.  

Sak 3 

Medlemmer. Bør få oversikt over antall medlemmer. Vi har bare oversikt over antall husstander. 
Hanne Sofie sender felles mail og ber om antall personer i hver husstand.  

Sak 4 

Grøtfesten. Tirsdag 6. desember, evt. bytter dato hvis kollisjon med andre ting. Vi lar grøtfesten være 
gratis som tilbud til medlemmene. Ber Wenche snakke med barnehagen. Medlemmer tar med grøt. 
Satser på 5 gryter. Hanne Sofie kjøper inn saft, sukker, kanel og smør + mandarin og sjokolade til 
ungene. Ta med lyskastere el. Nisse. Vellaget kjøper inn drakt og kanne til saft. Tar et møte en uke 
før. 

Sak 5 

Ønske fra medlem om byttedag, ski og annet utstyr. Tar opp på årsmøtet og ber om egen komite`.  

Sak 6 

Ber Iris om å demonstrere treningsapparatene til våren. 

Sak 7 

Vi må oppgradere rundt bekken ved «Sankt Hans-plassen». Tar opp igjen til våren. 

 

 

 

 


